
Stengård Skole 
06.12. 2011 

Anders Dinsen   - mødeleder                  x 
Henrik Stenkil                      x 
Helene Holm   % 
Kenneth Kruuse   x 
Lars Monroy   x 
Ole Kjeldsen   x 
Helene Persson  x 
 
Flemming Krogshave  x 
Laila Andersen                                        x 
Henning Bentzen  x 
Line Rask                                                x  
Jesper Kilbak, 8.b                                    afbud 
Cecilia Calva,8.b                                     x 
Særligt indbudte: 
Bent Greve, tilforordnet  x 
Susanne Grant, SFO  afbud 
Annette Jordan  x 
 
Næste møde: Onsdag den 25.01.2012 kl. 19 -21.30 
 

Referat 
 

Skolebestyrelsens 13. møde tirsdag, den 06.12 kl. 18.00 –21.00 på lærerværelset 
 
 
 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af referat af mø-
de 1.11.2011 

Referat er godkendt, med enkelte tilføjelser Ole sen-
der bemærkninger til Annette. Info om distriktsæn-
dringer ud på skoleporten.  

02 Meddelelser Elever: elevrådet talt om engelsk fra 2. klasse, man-
ge syntes det er en god ide blandt eleverne. besty-
relsen syntes det lyder interessant, dog ikke hos 
alle. Henning orienterer omkring frikommune forsø-
get, og kan godt se at det i en sådan situation vil 
være muligt at overveje. Bent Greve orienterer om, 
at det er vejen frem, at få flere fremmedsprog så 
tidligt som muligt. Laila mener ikke det er ubetinget 
succes, hos 80% af elverne kan de godt klare det – 
resten de 20% vil have svært ved det rent sprog-
ligt/grammatisk. Elevrådet har talt om sne regler 
med skoleledelsen. Der er på lærermøde og med 
elverne aftalt nye sne regler for den kommende vin-
ter. Egentlige sneboldskampe skal ske med egen 
lærer til stede. 
Lærere/pædagoger: pædagoger: matematikugen var 
rigtig god i indskolingen. Der var styr på det hele 
vejen rundt. Meget stor tilfredshed bland lærerne, 
det var så godt planlagt, alt klappede hele vejen 
rundt. Kæmpe ros til arrangørerne af ugen. Det var 
et stort ønske fra personalet, at denne uge ikke skul-
le have fokus på et forældre arrangement om tors-



dagen. Bestyrelsen melder tilbage, at det er da helt 
okay at der ikke altid er forældrearrangementer i 
forbindelse med feature uger. Vigtigt at der er fokus 
på eleverne og læring. Lærer: der er morgensang 
mandag og fredag morgen i hele december i aulaen 
for alle elever kl. 8.00. det kunne godt gå hen og 
blive en god tradition som bliver ført videre efter jul. 
Pædagogerne har haft klippeklisterdag med bedste-
forældrene, og håber det vil gentage sig. En pæda-
gog er stoppet på grund af nye udfordringer. Der 
starter en legepatrulje op i foråret 2012, det er elever 
fra 3.c og 6.a. 3 elever fra hver klasse. Skal starte 
lege op i skolegården. Der er omdelt netavisen fra 
SFO i dag..læs den det er rigtig sjov læsning. Der er 
sygdom blandt personalet lige nu, planlagte arran-
gementer må skydes lidt.     
Ledelsen: HB orienterer om, at der er 25,5 elever i 
hver klasse. Der kommer hele tiden henvendelser 
om nye elever til skolen. Pavillionerne bliver til 2013. 
Skolen har ansøgt om at komme med i et projekt 
omkring tablets og kr. 100.000 som kommunen vil 
støtte. Et personalemøde, hvor der er personale 
ønske om, at der skal mere fokus på skolens image. 
Måske have øje for den nordiske skolekultur, hvor 
kan vi lærer af dem, dette behandles i LUR. Annette 
orienterer omkring brandøvelse. 

03 Økonomi 
1. status på 2011 
2. orientering om det ud-

meldte  budget 2012 

Annette orienterede om status på budget 2011, set i 
forhold til skolens økonomiske handleplan, som er 
indgået med forvaltningen.  
Kort orientering omkring budget 2012 – uddelt bud-
get og budget orienteringsbrev til bestyrelsen. 

04 Kontaktforældremødet den 
19.1.12. 

1. Indhold/program(der 
har været tilslutning til 
Helene Persons forslag 
om at have fokus på 
”ensomhed”) 

2. Invitationer mm (kunne 
vi evt. gå bredere ud 
end til kontaktforældre-
ne ? ) 

3. Praktiske ting i.f.m. ar-
rangementet 

Helene Person orienterer om, en aktion ”godt du 
kom” – og der var fokus på bl.a. ensomhed. Og 
hvordan ruster vi eleverne til at vise forståelse og 
omsorg for hinanden. Henning forslår, at der kom-
mer en god foredragsholder omkring emnet, på kon-
taktforældreaften. Der er oprettet en kontaktforæl-
drebank – så der kan kommunikeres via intra med 
disse. Måske åbne op for deltagere til aftenen. Per-
sonale og andre forældre på skolen. Anders vil kon-
takte Børnerådet om en eventuelt foredragsholder. 
Der gives fuldmagt til ledelsen til at få lavet et pro-
gram inden jul. Bestyrelsen spørger til fravær blandt 
elever, Henning orienterer om, at den største faktor 
for fravær på Stengård Skole er, de uger hvor foræl-
drene beder eleverne fri uden for skoleferierne. 

 Overordnet vinkel 

 Inspiration udefra 

 Hvad kan vi gøre på Stengård Skole 
Bestyrelsens opgave til denne aften er, at få italesat 
aftenen overfor andre forældre, så budskabet kom-
mer ud. 
 

 05 Trafikkampagne (ju-
le/vinterkampagne) 

Line orienterede om kampagnen. Det ser ud til at 
virke, for hver gang vi er der. Ledelsen opfordrer til, 
at kampagnen opfordrer til, at ny kampagne den 20. 



december  - og igen 18. januar og  25. februar. An-
nette orienterer om, at cykelstien langs boldbanen er 
udsat p.t. henning og Annette skal til møde med for-
valtningen og ejendomsafdelingen.Det er aftalt med 
ejendomsafdelingen, at vores lille mur bliver væltet. 
Så den bliver ca. 75 cm høj. Det skulle give bedre 
udsyn for bilisterne og gående ved indkørsel til sko-
len. . 
 
 

06 
 

Orientering fra Skolerådsmødet 
v/ Henrik 

Henrik deltager med alle andre skolebestyrelsesfor-
mænd. Orientering omkring borgermøde – ringe 
fremmøde og dårlig stemning. Der er kommet man-
ge gode høringssvar ind. Inklussion fylder for lidt i 
høringsrunden. Høringsrunden slutter 3. december 
2011. Punkt om skoledistrikts ændringer – hvor skal 
grænse gå, for mange ændringer mm. Stengård 
skole forbliver fremover 2 spor, vi er ikke berørt af 
nye distriktsændringer, i denne omgang. Diskussion 
af forældrebetaling til lejrskole/skolerejse. Ved skole-
rejse er det tilladt at forældrene betaler pt. 75 kr. pr. 
døgn til forplejning ved indsamling. Opsparing er 
ikke tilladt.  

07 
 

Hvor går vores elever hen, når 
de går ud ? v/Henning 

Henning orienterer om hvor vores unge søger hen 
når de forlader Stengård Skole. Der er ikke data klar 
lige nu, men inden længe vil de blive offentlige. 
Punktet udsættes til disse data er tilgængelige. 

08 Eventuelt Ole vil lave udkast til en tilfredshedsundersøgelse i 
SFO, så gruppen kan mødes i Januar 2012. Ken-
neth er nyt medlem i gruppen. 
Helene sprøg til, hvorfor der er stor forskel i brugen 
af intra blandt skolens lærer. Laila svarer, at der er 
tale om interesse for dette. Ole fra bestyrelsen giver 
et råd, at en samlet forældre henvendelse til klas-
sens lærere bruger intra til kommunikation, det har 
været en succes.    

 
Annette Jordan 
 


